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Protokół Nr XI/2004 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy 

w dniu 26 kwietnia  2004 r. 
 

 

 

Godzina rozpoczęcia: 9.10 

Godzina zakończenia : 12.10 

 

Miejsce obrad : sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Choroszczy 

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

1. Dąbrowski Jacek 

2. Tymiński Piotr 

3. Kraśniki Tomasz 

4. Bogdan Antoni 

5. Perkowski Andrzej 

6. Rojecki Witold 

7. Szydłowski Romuald 

8. Borowski Marek 

9. Błażkowski  Krzysztof 

10. Dojlida Piotr 

11. Siemieniuk Jerzy 

12. Werpachowski Aleksander 

13. Półkośnik Adam 

14. Radłowski Adam 

 

Nieobecny usprawiedliwiony: Wardziński Robert 

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

  

1. Jerzy Ułanowicz – Burmistrz Choroszczy 

2. Stefan Bielski –Zastępca Burmistrza Choroszzy 

3. Teresa Lenczewska – Skarbnik Gminy 

4. Andrzej Karwowski – Prezes SM Choroszcz 

5. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli 

6. Mieszkańcy miasta i gminy. 
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Porządek obrad X Sesji: 

 

1. Otwarcie obrad  

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich Sesji. 

4. Interpelacje i wnioski. 

5.  Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2003 rok . 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ opinia Komisji Rewizyjnej 

c/ opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 

d/ dyskusja 

e/ podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi. 

     6. Rozpatrzenie zmian budżecie gminy na 2004 rok 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

7. Zatwierdzenie taryf na wodę i ścieki oraz odpady stałe. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwał. 

    8. Ustalenie najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu w zł 

pracownikom nie będącym nauczycielami zatrudnionymi w placówkach 

oświatowych na terenie gminy Choroszcz. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

     9. Ustalenie najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu w zł 

pracownikom Zespołu Obsługi Szkół w Choroszczy. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

10. Ustalenie zasad wynagradzania członków Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

11. Ponowne rozpatrzenie wniosku Spółdzielni Mieszkaniowej w Choroszczy o 

udzielenie 99% bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości stanowiących własność 

gminy. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie współpracy na 2004 rok Gminy 

Choroszcz z organizacjami pozarządowymi, podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego i stowarzyszeniami jednostek samorządu 

terytorialnego. 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ podjęcie uchwały. 
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13. Rozpatrzenie skargi Pana*(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej; jawność 

wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu Organizacyjnego) . 

a/ wystąpienie Burmistrza 

b/ dyskusja 

c/ przyjęcie projektu odpowiedzi. 

14. Zapytania i wolne wnioski. 

15. Zakończenie obrad Sesji. 

 

mmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmm 

 

 

Ad. 1 – 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Choroszczy Choroszcz. Romuald 

Szydłowski otworzył obrady XI Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy. 

Powitał przybyłych na spotkanie, poczym stwierdził, że ilość radnych zabezpiecza 

regulaminowe qworum dla podejmowania prawomocnych decyzji i uchwał. 

Obecnych 13 radnych. Nieobecny usprawiedliwiony Robert Wardziński oraz        

p. Jacek Dąbrowski. 

 

Ad. 2 – 

 

 Następnie Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, który został 

doręczony radnym przed Sesją. 

 

Wnioski do porządku wnieśli: 

Aleksander Werpachowski- 

Poinformował, że Komisja Gospodarki, Finansów i Rolnictwa wnosi o ustalenie 

wynagrodzenia Burmistrzowi. 

 

Wniosek powyższy został przyjęty jednogłośnie przez Radę. 

Uzupełniony porządek obrad został przyjęty przez Radę jednogłośnie. 

 

 

Ad. 3 – 

 

 Przewodniczący Rady poprosił o przyjęcie w drodze głosowania protokołu  

z X  Sesji Rady Miejskiej . 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4 – 

 

 Interpelacje i wnioski zgłosili: 

 

Marek Borowski – 

Zgłosił wniosek o przygotowanie terenu pod boisko sportowe we wsi Porosły. 

 

      ( wniosek w załączeniu) 
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Beata Jeżerys – sołtys wsi Krupniki- 

Zwróciła się z pytaniem : czy Urząd widzi potrzebę i możliwości zaprenumerowania 

na potrzeby sołtysów „Gazety Sołeckiej” ? Ewentualnie sołtysi mogliby uczestniczyć 

w kosztach tej prenumeraty. 

 

Lucyna Białowieżec – sołtys wsi Kolonia Porosły – 

Prośba o zabezpieczenie cieknących hydrantów. 

 

Romuald Szydłowski- 

W związku z dyskusją na poprzedniej Sesji odnośnie wielkości zdobywanych 

środków z Unii przez naszą gminę i sąsiednie zwrócił się z prośbą do Burmistrza o 

przedstawienie szerszej informacji na temat tych środków w naszej gminie. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Odpowiadając na poruszone sprawy wyjaśnił, iż: 

- przygotowanie terenu pod boisko w Porosłach było już rozpoczęte – oczyszczono i 

wyrównano teren ( widocznie jednak w stopniu nie wystarczającym). Dokonana 

zostanie wizja lokalna i obliczone koszty – uważa wniosek za zasadny. 

- prenumerata „Gazety Sołeckiej” – jako Urząd mamy Gazetę do wglądu w biurze 

Rady. Jeśli sołtysi zadeklarowaliby pokrycie 50% kosztów prenumeraty, zamówimy 

chętnym. 

- sprawa cieknących hydrantów została zapewne zapisana przez obecnego na Sesji 

Prezesa Spółki. 

 W nawiązaniu do dyskusji z poprzedniej Sesji na temat zdobywania środków 

pomocowych z Unii na rzecz Gminy Choroszcz chciałby przedstawić szerszą 

informację na ten temat. W roku 2003 Gmina zgłosiła dwa wnioski do SAPARD-u, 

które zostały zakwalifikowane. Zgłoszono tylko dwa z uwagi na udział środków 

własnych koniecznych do uzyskania dotacji. W roku 2004 złożyliśmy również dwa 

wnioski na inwestycje w kwocie 2 600 tys zł ( kanalizacja w Klepaczach – wg 

ostatniej relacji środki będą, oraz na drogę Izbiszcze – Kruszewo – jest już promesa). 

Porównanie – na drogi Województwo Podlaskie zgłosiło 138 wniosków do 

SAPARD-u, promesy otrzymały 32 gminy w tym nasza ( jako 30 wg punktacji). W 

sprawach kanalizacji Województwo zgłosiło 43 wnioski, 9 gmin otrzymało promesy 

(my na miejscu 16 pod względem punktacji). Turośń Kościelna, którą radni 

przedstawiali jako przykład w zdobywaniu środków pomocowych złożyła w roku 

2004 3 wnioski(2 na drogi, 1 na kanalizację) – dotąd nie mają żadnej promesy. Jeśli 

chodzi o kanalizację są na 13 miejscu, jeden wniosek na drogę jest na 55 miejscu, 

drugi na 70. 

 

Romuald Szydłowski – 

Dodał, że Prezes SAPARD-u w rozmowie z nim potwierdził dobrą pozycję Gminy 

Choroszcz jeśli chodzi o zdobywanie środków pomocowych. Niestety uzależnione 

jest to od środków własnych.  

 

Teresa Lenczewska- 

W związku z interpelacją zgłoszoną na Komisji odnośnie  prowizji za zbieranie 

podatków informuje, że sołtysi otrzymują 8% prowizji, inkasenci 5% - wysokości 

prowizji ustalone są uchwałą Rady w tej sprawie. Inkasenci są również powołani 

uchwałą Rady. Część podatników przesyła podatki pocztą ( z tego tytułu nikt nie ma 

prowizji), osoby prawne – spółki mające osobowość prawną płacą przelewami. Jako 
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inkasenci występują przede wszystkim rodziny pracowników , ale pracownicy w 

Urzędzie nie zbierają podatków – zapewnia o tym. Jedna z pracownic pomogła 

nowemu sołtysowi wejść w nowe układy i w części pozbierać podatki. Ogółem 

(brutto) inkasenci za 2003 rok otrzymali prowizje na kwotę 12 642 zł, sołtysi na 

kwotę 35 128 zł. 

 

Przybył p. Jacek Dąbrowski, obecnych 14 radnych. 

 

Ad. 5 – 

 

 Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2003 rok  przedstawił 

Burmistrz Choroszczy. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Poinformował, że dochody wynoszą 14 543 288 zł – 98% założeń planowych. W 

trakcie roku te pieniądze przybywają w stosunku do budżetu uchwalonego w marcu: 

- środki na referendum i wybory uzupełniające, 

- środki na wyprawki szkolne, 

- w zakresie zadań własnych: na dodatki mieszkaniowe (po raz ostatni), na ochronę 

p.poż.,  na dożywianie dzieci ( po raz ostatni), 

- na zimowe utrzymanie dróg – 30 tys zł ze Starostwa Powiatowego,  

- dotacja na zakup pojemników – 6 tys zł. 

Zabrano 235 tys zł z Opieki Społecznej ( ZUS zabrał zasiłki rodzinne, pielęgnacyjne 

i renty socjalne). 

Corocznie są ponadplanowe dochody: ok. 700 tys zł. 

Ze sprzedaży działek – (20 przy ul. Piaskowej, po jednej przy ul. Zaczerlańskiej, 

Sienkiewicza, w Klepaczach 14 działek) – 900 tys zł. 

Planowaliśmy zaciągnięcie obligacji komunalnych, ale w związku ze sprzedażą 

działek i uzyskanymi wysokimi środkami zrezygnowano z nich. 

Zostały zmniejszone dochody budżetowe: 

- podatek dochodowy od osób fizycznych – o 100 tys zł, 

- podatek od osób prawnych – o 140 tys zł, 

- z tytułu płacenia za czynsze użytkowe – o 55 tys zł (4 sprawy są w Sądzie w 

sprawie wyegzekwowania należności) 

- z tytułu kanalizacji sanitarnej – o 47 tys zł,. 

Podatki i opłaty wykonano w 98% - zagrożeniem jest brak możliwości ściągnięcia 

podatku od pewnych osób; wystawiliśmy 480 tytułów wykonawczych do komornika 

– część z nich wróciła z adnotacją, że nie ma możliwości ściągnięcia  tych podatków. 

Umorzenia – wpłynęło 39 podań  w tym zakresie (5500 zł co stanowi 0,2%, od osób 

prawnych 70 481 zł co stanowi 2%; umorzyliśmy podatek dla ZEC – WiK aby 

obniżyć taryfę za wodę odciążając w ten sposób mieszkańców). Jeśli chodzi o środki 

z SAPARD-u – zgłosiliśmy dwa wnioski na inwestycje w kwocie 1 121 tys zł, 

wnioski zostały zakwalifikowane i zos5tało nam przyznanych 441 946 zł. Z tych 

środków 200 tys zł wpłynęło dopiero w styczniu 2004 r. i pewne trudności 

budżetowe były z płaceniem należności. 

Wydatki – wykonanie 94% z tego powodu m.in. że nie otrzymaliśmy wszystkich 

środków z SAPARD-u (płatności przeszły na 2004 rok) w tym 83% wydatki bieżące 

i 17% na inwestycje: 2 177 506 zł plus środki przekazane jako pomoc dla Powiatu w 

wysokości 170 tys zł oraz plus inwestycja wykonana przez ZEC – WiK w zakresie 

wodociągów, przyłączy i wykonania kanału ciepłowniczego. 
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Wykonano następujące inwestycje: 

1) w zakresie wodociągowania - Spółka ze środków własnych wykonała wodociąg w 

ul. 3-go Maja  (ok. 700m) i w Złotorii Podlesie (ok. 3 km). Gmina wykonała 

dokumentację na Śliwno II i Kol. Oliszki. Podłączenie do p. Halickiego nastąpi w 

br. 

2) drogi – 170 tys zł dotacji  do dróg powiatowych , w tym 150 tys zł do drogi 

Choroszcz – Dzikie ( plus dodatkowe środki ze Skarbu Państwa 500 tys zł) i 20 

tys zł na dokumentację ulicy we wsi Barszczewo; 

- bieżące utrzymanie dróg – 331 tys z ł – 548 zł równanie, znaki ( 30 szt), przepusty ( 

11 tys zł), utrzymanie przystanków (2 tys zł), żwirowanie i ulepszanie dróg (87 

tys zl), wykonanie chodnika w Zaczerlanach ( ok. 1 km), 

- uzyskano 20 tys zł od Marszałka z przeznaczeniem na drogi, 

- wykonano dokumentacje na drogę Izbiszcze – Kruszewo, na ul. Akacjową i Ks. 

Pieściuka oraz Krupniki – Klepacze, 

- zadania wykonane : ulice Białostocka – Kościuszki (807 m, 676 tyszł w tym 241 

tys zł z SAPARD-u); Choroszcz – Żółtki ( położono 900 m asfaltu, 195 tys zł), 

Kościuki – Zaczerlany  ( 2km, 251 tys zł, położono emulsję), wykonano kanał 

deszczowy w ul. Ks. Pieściuka (230 m, 45 tys zł), 

3) kanalizacja sanitarna – wykonano dokumentacje: na ul. Wodociągową      i 

Niewodnicką w Klepaczach oraz podkłady geodezyjne na pozostałe ulice w 

Klepaczach; w ul. Zastawie II i III oraz 3-go Maja, 

-  kanalizację wykonano w ul. Białostockiej – Kościuszki (  wykonano 9 szt 

przyłączy), Ks. Pieściuka i Zastawie I (444 tys zł, ok. 2300 m, 71 gospodarstw 

podłączonych), 

4) budowa hali sportowej ( 34m x 24m) – można się pochwalić rozstrzygnięciem 

przetargu ponieważ terminy płatności zostały przesunięte o półtora roku. 

Praktycznie do 1 maja br będzie gotowy stan surowy i jeszcze w tym roku sala  

zostanie oddana do użytku; natomiast ostatni termin płatności mamy w lutym 

2007 r. Dodatkowo przyznano nam 700 tys zł z Totalizatora Sportowego, piszemy 

wniosek do Ministerstwa Edukacji Narodowej o dodatkowe środki ponieważ są 

takie możliwości.  

5) oświetlenie ulic – została rozpoczęta modernizacja oświetlenia ulicznego   

( wymiana żarówek) na energooszczędne ( oszczędność ok. 40% w skali gminy).  

W 2003 r. nie ponieśliśmy za to żadnych kosztów – firma wzięła kredyt na 

inwestycję, natomiast my mamy 3 lata na spłatę właśnie ze wspomnianych 

oszczędności. 

6) ciepłownictwo – trwają przygotowania do modernizacji kotłowni i sieci na terenie 

miasta i SPP ZOZ. Opracowanie wykonał „Ciepłoprojekt”. W 2004 r. temat ten 

będzie rozstrzygnięty w formie konkursu. Spółka wymienił najgorszy odcinek od 

kotłowni do Powstania Styczniowego ( ok. 270 tys zł ze środków własnych). 

7) do podkreślenia jest tworzenie korzystnych warunków dla inwestorów . 

Stworzone zostało stanowisko ds. obsługi inwestorów w gminie. Udało się 

zlokalizować potężną inwestycję tj. terminal ekspedycyjny budowany przez 

Pocztę Polską. Gmina w 2003 r. rozpoczęła wprowadzanie zmiany do planu 

zagospodarowania przestrzennego w związku z tą inwestycją – starania gminy 

były olbrzymie by pozyskać tą inwestycję.  

8) złożyliśmy następujące wnioski do planu (ponieważ Białystok opracowuje plan 

zagospodarowania szczególnie przy granicy z gminą Choroszcz) : o przedłużenie 

drogi z Porosł do ul. Elewatorskiej, w sprawie salonu BMW w Porosłach.  

Jest możliwość podłączenia wsi leżących przy Białymstoku do kanalizacji 
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miejskiej – wykonano szereg uzgodnień z m. Białystok, opracowujemy koncepcję 

jako podstawę do przystąpienia do programu spójności z m. Białystok. 

9) działalność bieżąca : 

- remont budynku ( ocieplenie, wykonanie bramy , remont pomieszczeń), 

- ochrona p.poż. – na bieżące utrzymanie, remont budynku OSP Choroszcz, zakup 

blachy na OSP Złotoria (położenie własnymi siłami przez strażaków), wymiana 

dachu w Pańkach , zakup gresu do OSP Barszczewo ( wykonanie przez 

strażaków), 

- oświata: dzięki prowadzonym szkoleniom dla rolników większość szkół zdobyła 

nowe komputery, dyrektorzy piszą programy celem zdobycia środków z zewnątrz 

na utrzymanie szkół; wydatki z budżetu 5 585 478 zł – 40% wydatków w tym ok. 

2 mln środków własnych przy 2 100 tys zł na inwestycje, 

- był ogłoszony konkurs dla uczniów – przyznano dwa stypendia ( po jednym w SP 

w Choroszczy i Gimnazjum); wnioski przyjmowane są corocznie, 

- ochrona zdrowia – środki pozyskiwane z opłat alkoholowych  - opłaca się z tego 

letni wypoczynek dzieci z rodzin patologicznych, szkolenia, działalność Klubu 

AA, świetlice socjoterapeutyczne, działalność komisji , 

- opieka społeczna – zasiłki stałe i okresowe, pomoc dla ludzi jest duża i wzrasta z 

roku na rok; powołano nową placówkę CARITAS – pomoc ludziom samotnym i 

chorym, 

- dożywianie dzieci – 80 tys zł (302 dzieci w szkołach) plus 3 tys zł ze środków 

własnych – to ostatnia dotacja ze strony państwa, 

- kultura i sport – odbyło się sporo imprez: nadanie imienia J. Pawła II dl a 

Przedszkola w Choroszczy, nadanie sztandaru dla SP w Choroszczy, Jarmark 

Dominikański, przegląd Orkiestr Dętych, Dni Ogórka, Dni Choroszczy ( zostaną 

przeniesione na czerwiec 18 – 20.06); M-G CK organizuje szereg imprez i 

festynów: w Porosłach, Klepaczach i Łyskach przy dużym zaangażowaniu 

sołtysów tych wsi, 

- sport – 9 zespołów LZS( dofinansowanie drużyn z gminy), budowa i remonty 

boisk, 

- spłacono 500 tys zł kredytu i 65 400 pożyczki. 

 

Na zakończenie Burmistrz zwrócił się do Rady o przyjęcie przedstawionego 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2003 rok oraz o udzielenie 

absolutorium. 

 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Aleksander Werpachowski – w imieniu Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa 

poinformował, że Komisja przyjęła sprawozdanie jednogłośnie. 

 

Piotr Dojlida – w imieniu Komisji Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego 

poinformował, że Komisja przyjęła sprawozdanie głosami 5-za, 1-przeciw  

i 1- wstrzymujący się. 
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Przewodniczący Rady odczytał pisma Komisji Rewizyjnej skierowane do Rady 

Miejskiej dotyczące: opinii z wykonania budżetu gminy za 2003 rok oraz wniosku w 

sprawie absolutorium. 

      (pisma w załączeniu) 

       

Następnie odczytał uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawach: 

- wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Choroszczy sprawozdaniu z 

wykonania budżetu gminy za 2003 rok, 

- wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w 

Choroszczy wniosku o udzielenie Burmistrzowi absolutorium za 2003 rok. 

 

      (uchwały w załączeniu) 

 

Wobec braku sprzeciwu, odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania Burmistrza Choroszczy z wykonania budżetu oraz udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Choroszczy. 

 

Rada przyjęła jednogłośnie przedmiotową uchwałę. 

Obecnych 14 radnych. 

 

 (uchwała Nr XI/109/04 stanowi załącznik do protokołu, strona 

 

Burmistrz Choroszczy p. Jerzy Ułanowicz podziękował Przewodniczącemu Rady, 

wszystkim radnym oraz sołtysom za współpracę w rozstrzyganiu problemów gminy, 

za okazaną pomoc i życzliwość. Dalej będzie dokładał wszelkich starań by budżet 

tegoroczny był również dobrze wykonany. 

 

 

Ad. 6 – 

 

 Propozycję zmian w budżecie gminy na 2004 rok przedstawił Burmistrz 

Choroszczy. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Poinformował, że jest propozycja wprowadzenia dwóch zmian do budżetu na 2004 

rok: 

1) z dniem 1 maja 2004 r. Urząd dostał nowe zadanie – zasiłki rodzinne i 

pozostałe pochodne, w związku z tym otrzymaliśmy kwotę 3 580 zł 

na zakup komputera do obsługi powyższego zadania, 

2) jest propozycja przeznaczenia 1000 zł dla Stowarzyszenia Na Rzecz 

Edukacji Estetycznej na dofinansowanie stypendium naukowo – 

socjalnego, z którego już przyznano kilka dla dzieci z naszego terenu. 

Obie propozycje należy wpisać po stronie dochodów i wydatków. 

 

Z uwagi nam brak innych głosów, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie na 2004 rok. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Obecnych 14 radnych. 

 (uchwała Nr XI/110/04 stanowi załącznik do protokołu, strona 
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Ad. 7 – 

 

 Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad Sesji , Przewodniczący 

Rady poprosił o zabranie głosu Burmistrza Choroszczy, który wprowadził do tematu 

dotyczącego taryf za wodę i ścieki. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Na wstępie poinformował, iż Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej, Wodociągów 

i Kanalizacji w Choroszczy w dniu  12 marca 2004 r. złożył wniosek w postaci taryf 

dotyczących zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków 

. Wniosek ten przewidywał podwyżkę za wodę o 19% (2,79 zł/m3) i za ścieki o 39% 

(3,58 zł/m3). Tak olbrzymi wzrost był nie do przyjęcia, w związku z tym zwołana 

Rada Nadzorcza Spółki dokładnie przeanalizowała przedstawione kalkulacje  

i przedstawiła wnioski do tych propozycji. Odbyło się również spotkanie z Prezesem 

Spółki i Przewodniczącym Rady Nadzorczej w efekcie czego sporządzono do tych 

taryf następujące zalecenia: 

- w zakresie  taryf dotyczących zbiorowego zaopatrzenia w wodę: 

1) skorygowanie przewidywanej ilości sprzedaży wody do poziomu roku 

2003, 

2) dokonanie korekty wzrostu wynagrodzenia i pochodnych pracowników z 

5% na 3,2 %, 

3) ustalenie marży zysku w wysokości 0, 

4) zmniejszenie w pozycji „usługi remontowe i konserwacje” o 30 tys zł 

 ( koszt remontu hydroforni w Złotorii), 

5) zwiększenie przychodów z tytułu poboru wody  do celów gaśniczych i 

polewania terenów zielonych, 

 

- w zakresie taryf dotyczących zbiorowego odprowadzania ścieków: 

1) dokonanie korekty wzrostu wynagrodzenia i pochodnych 

pracowników z 5% na 3,2 %, 

2) wykreślenie w pozycji „ pozostałe koszty” 30 tys zł, 

3) ustalenie marży zysku w wysokości 0, 

4) skorygowanie przewidywanej ilości odprowadzenia ścieków do 

poziomu roku 2003 powiększonej o 3%  z tytułu nowych przyłączy 

kanalizacyjnych, 

5) zmniejszenie pozycji „ usługi transportowe” o 10 tys zł i pozycji „ 

remonty i konserwacje” o 10 tys zł, 

6) zmniejszenie pozycji „energia elektryczna” o 1%. 

W wyniku tych zaleceń Spółka przedstawiła następującą propozycję taryf: 

1) woda – o 5,6% - 2,47 zł/m3 

2) ścieki – o 20,2% - 3,09 zł/m3 

Po spotkaniu z Radą Nadzorczą i po Komisjach – podjęto decyzję o dopłacie z 

budżetu gminy w wysokości 55 tys zł do ścieków celem obniżenia podwyżki za 

ścieki do 12,8% - 2,90 zł/m3. 

Przypomniał, że nasza Spółka jest spółką z ograniczoną odpowiedzialnością , która 

liczy wszystkie koszty, płaci podatek dla Gminy 300 tys zł i liczy amortyzacje  

( wykonuje  z tego inwestycje do których gmina nie dopłaca).  

Dla porównania, w miejscowościach gdzie są podobne spółki: 

1) Czarna Białostocka: woda 2,51 zł/m3; ścieki 5,93 zł/m3 
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2) Białystok: nie możemy się porównywać – budowa linii 3 km do Złotorii 

Podlesie, a budowa takiej samej linii w mieście jest nieporównywalna jeśli 

chodzi o liczbę podłączeń. Mamy 150 km sieci wodociągowej – mało 

odbiorców , a koszty ponosimy. 

3) Supraśl: woda 2,33 zł/m3 ; ścieki 2,80 zł/m3 – przed podwyżką 

Tykocin ma niskie ceny, ale tam jest zakład budżetowy który nie liczy amortyzacji i 

nie płaci podatków z tym że każda naprawa musi być zapisana w budżecie gminy. 

 

Piotr Tymiński – 

Budujemy dużo sieci, a odbiorców nie ma – czy robimy coś aby zachęcić ludzi do 

podłączania się? 

 

Tomasz Kraśnicki- 

Czy jest sprawdzana celowość budowy, ilość chętnych do podłączeń. Jego zdaniem 

dobrym rozwiązaniem tego problemu byłoby wprowadzenie abonamentów. 

 

Adam Radłowski –  

Czy będzie kontynuowana budowa wodociągu Śliwno II etap? Było to obiecane w 

2003 roku. Należy również wspomnieć , że jest to inwestycja wspierająca rolnictwo. 

 

Grzegorz Buczkowski – 

Przedstawił w skrócie sytuację Spółki ponieważ ma to istotny wpływ na 

zaproponowane podwyżki. Sytuacja finansowa jest dobra: Spółka nie ma kredytów, 

żadnych zobowiązań finansowych jeśli chodzi o kontrahentów , Spółka posiada 

płynność finansową mimo ujemnego wyniku budżetu. Ta sytuacja może radykalnie 

ulec zmianie ponieważ rok 2003 zamknęliśmy stratą 31 tys zł na sprzedaż , która 

wyniosła 3 669 tys zł (większa o 220 tys zł w stosunku do 2002 r. mimo że jedna 

osoba odeszła na emeryturę). Straty wystąpiły na wodzie i na ściekach i w dalszym 

ciągu będą występować w 2004 r.  Co roku jest propozycja Spółki odnośnie taryf 

wynikająca z kosztów robionych na podstawie uchwał i Dziennika Ustaw. Odpisy 

amortyzacyjne są to odpisy księgowe, które muszą stanowić koszty. Cała 

amortyzacja w wysokości 450 tys zł jest przeznaczana na inwestycje . Gdyby nie 

podatek należny gminie i nie wspomniana amortyzacja – woda mogłaby mieć cenę 

stałą. Należność w wysokości 213 tys zł w wyniku układu ze Szpitalem otrzymamy 

po trzech latach  licząc od 2005 r. Spółdzielnia Mieszkaniowa wystąpiła z wnioskiem 

o zmniejszenie ilości ciepła ( ma do tego ponieważ wykonano wymianę okien, 

ocieplenie budynków) – wpływy będą mniejsze o 80-100 tys zł. Na samym początku 

roku ma więc mniejsze wpływy o 331 tys zł. Zysk, który miał na cieple,nie będzie 

już wykorzystywany do łagodzenia strat na wodzie i ściekach ponieważ zabrania 

tego Urząd Regulacji Energii. Ten kryzys finansowy może nastąpić pod koniec roku 

gdy zajdzie konieczność zakupu węgla ( 2 tys ton za 500 tys zł szacunkowo bo ceny 

węgla również poszły w górę). Na koszty wpływają również awarie przepompowni 

(konieczność zamortyzowania nowych pomp, stacji przekaźnikowej). Sanepid 

zakwestionował wodę w Barszczewie i Rogowie  - musiano ponieść koszty wymiany 

złoża (10 tys zł). Zmniejszono stratę 4,5% na wodzie poprzez uszczelnienie 

hydrantów. Na wodociąg Śliwno I wydano 130 tys zł – sprzedano ok. 1000 m3 

wody. Trzeba pamiętać, że wodociąg zwraca się po 20-30 latach. W Sińcach np. 

sprzedaliśmy ok. 45 m3 wody, Czaplinie 100 m3, Kolonii Czaplino 38 m3. Każdy 

powinien mieć wodę, ale żeby była o dobrych parametrach musimy ją dwukrotnie 

płukać w ciągu roku – płacimy za to wszyscy. Koszty są również z oczyszczalni ów 
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– o 140 razy wzrosły kary z tytułu przekroczenia norm jeżeli odprowadzamy 

ponadnormatywne rzeczy zawierające azot, fosfor. W 2003 r. musieliśmy 

zainwestować ok. 100 tys zł w oczyszczalnię ( sprężarka, falownik, wzrost energii o 

700 tys zł. Urząd Marszałkowski poinformował, że opłaty na wysypisku za tonę 

wzrosną o 7%. My rozmawiamy o wzroście o 10%, ale on będzie miał tylko 3% 

zarobku. Problem z osadami – w tym roku jest fizyczny koniec wysypiska, obojętnie 

jak gmina ten problem rozwiąże – nikt nie przyjmie osadów z oczyszczalni. 

Wymagane są więc koszty by zanitować ten osad by można go było przerobić do 

celów rolniczych. Jeśli chodzi o inwestycję Śliwno II – projekt zrobiła gmina, w 

2003 r. obiecywaliśmy wprawdzie wykonanie tej inwestycji, ale jeśli dojdzie do 

przetargu na stację uzdatniania wody w Choroszczy – nie zrobi żadnych innych 

inwestycji z braku środków; 30% sieci cieplnej kwalifikuje się do wymiany. 

Na zakończenie wypowiedzi poprosił o zanotowanie, że nie powinien zgodzić się na 

taką podwyżkę wody – z rachunkowości wynika, że ten wzrost powinien być 

większy. 

 

Romuald Szydłowski – 

Proponuje by zaangażować sołtysów do przeprowadzenia odczytów liczników np. na 

umowę zlecenie. 

 

Andrzej Karwowski – 

Czy władze gminy czynią starania by część majątku gminy ( chodzi o Klepacze) było 

w Spółce Białostockiej? Jego zdaniem wpłynęłoby to na zmianę kosztów, za ścieki 

szczególnie. 

Jest za wprowadzeniem opłat abonamentowych co wpłynie na bardziej równomierne 

ponoszenie kosztów, ma tu na myśli szczególnie mieszkańców Spółdzielni 

Mieszkaniowej. 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił o 

przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Aleksander Werpachowski – Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i 

Rolnictwa – poinformował, że Komisja głosami 4 –za, 1 – przeciw (1 nieobecny) 

przyjęła propozycje: 

- woda – podwyżka o 5,6% 

- ścieki – podwyżka o 12,8% przy dopłacie z gminy 55 tys zł 

- odpady – podwyżka o 10% 

 

Piotr Dojlida – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Bezpieczeństwa 

Publicznego  - poinformował, że Komisja  głosami 4-za, 3- wstrzymujące się 

przyjęła propozycje: 

- woda – podwyżka o 5,6% 

- ścieki – podwyżka o 12,8% przy dopłacie z gminy 55 tys zł, 

- odpady – podwyżka o 10% - jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf na 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków . 

 

W wyniku głosowania, przy stanie głosów : 

- za przyjęciem – 10 głosów 
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- przeciw – 1 głos 

- wstrzymało się – 3 głosy         Rada podjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 (uchwała Nr XI/111/04 stanowi załącznik do protokołu, strona 

 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat 

za wywóz odpadów stałych na wysypisko gminne. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Obecnych 14 radnych. 

 

 (uchwała Nr XI/112/04 stanowi załącznik do protokołu, strona 

 

  

Ad. 8 ,9 – 

 

 Burmistrz Choroszczy  wyjaśnił przyczyny ustalenia najniższego 

wynagrodzenia i wartości jednego punktu w złotych pracownikom nie będącym 

nauczycielami zatrudnionymi  w palcówkach oświatowych na terenie gminy oraz 

pracownikom Zespołu Obsługi Szkół w Choroszczy. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Przypomniał, że w budżecie gminy jest zapisana podwyżka pracownikom  

w wysokości 3% - dotyczy to też pracowników nie będących nauczycielami 

zatrudnionymi  w palcówkach oświatowych na terenie gminy oraz pracowników 

Zespołu Obsługi Szkół w Choroszczy. 

Jest następująca propozycja podwyżek: 

1) pracownikom nie będącym nauczycielami zatrudnionymi  w palcówkach 

oświatowych na terenie gminy: 

- najniższe wynagrodzenie zasadnicze w I kategorii zaszeregowania – 480 zł 

- wartość jednego punktu – 4,5 zł 

 

2) pracownikom Zespołu Obsługi Szkół w Choroszczy: 

- najniższe wynagrodzenie zasadnicze w I kategorii zaszeregowania – 500 zł 

- wartość jednego punktu – 5,0 zł 

Po zatwierdzeniu przez Radę tych stawek , ustala się tabele wg których dokonuje się 

podwyżek. 

 

Wobec braku innych propozycji i pozytywnych opinii Komisji  Rady w tym 

przedmiocie, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 

najniższego wynagrodzenia i wartości jednego punktu w złotych pracownikom nie 

będącym nauczycielami zatrudnionymi  w palcówkach oświatowych na terenie 

gminy Choroszcz. 

 

Rada jednogłośnie przyjęła przedmiotową uchwałę. 

Obecnych 11 radnych. 

Nieobecny p.Wardziński; chwilowo nieobecni p. Perkowski , p. Rojecki i p. Dojlida 

  

(uchwała Nr XI/113/04 stanowi załącznik do protokołu, strona 
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Następnie Przewodniczący oczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia najniższego 

wynagrodzenia i wartości jednego punktu w złotych pracownikom Zespołu Obsługi 

Szkół w Choroszczy. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Obecnych 11  radnych. 

 

 (uchwała Nr XI/114/04 stanowi załącznik do protokołu, strona 

 

 

Ad. 10 - 

 

 Przewodniczący Rady poprosił Burmistrza o wprowadzenie do tematu 

dotyczącego zmiany uchwały w sprawie programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Wyjaśnił, że przy budżecie na 2004 rok ustalony był program profilaktyki  

i rozwiązywania problemów alkoholowych i ustalony został podział środków w tym 

3 tys zł na prowadzenie Komisji. Organ nadzorujący jakim jest Wojewoda Podlaski 

zwrócił nam uwagę na brak szczegółowych rozstrzygnięć jeśli chodzi  

o wynagrodzenie członków Komisji. W związku z tym jest następująca propozycja: 

- w § 1 uchwały Nr X/99/04 z dnia 31 marca 2004 r. w sprawie programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych dotychczasową treść oznacza 

się ust. 1 oraz dodaje się ust. 2 w brzmieniu: 

„2. Ustala się zryczałtowane wynagrodzenie roczne członkom Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w wysokości: 

1) przewodniczącemu komisji – 800 zł; 

2) członkom komisji – 500 zł.” 

Komisja często się spotyka ponieważ musi opiniować każdy wniosek o przyznanie 

koncesji na sprzedaż alkoholu, opiniuje również wnioski o skierowanie na leczenie 

odwykowe oraz inne sprawy związane z rozwiązywaniem problemów alkoholowych. 

  

Wobec braku zastrzeżeń, Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Obecnych 12 radnych. 

Nieobecny p. Wardziński; chwilowo nieobecni p. Perkowski i p. Rojecki. 

 

 

 (uchwała Nr XI/115/04 stanowi załącznik do protokołu, strona 
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Ad. 11 – 

 

 Sprawę dotyczącą ponownego rozpatrzenia udzielenia bonifikaty  

spółdzielniom mieszkaniowym przy sprzedaży nieruchomości stanowiących 

własność gminy omówił Burmistrz Choroszczy. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Przypomniał, że na ostatniej Sesji w marcu podjęto uchwałę o udzieleniu bonifikaty  

spółdzielniom mieszkaniowym przy sprzedaży nieruchomości stanowiących 

własność gminy  w wysokości 90% ceny ( w przypadku jednorazowej wpłaty). Rada 

Nadzorcza Spółdzielni Mieszkaniowej wystosowała odwołanie od tego 

rozstrzygnięcia , dlatego ponownie opiniowano tą sprawę na Komisjach. Argumenty 

przemawiające za ponownym rozpatrzeniem wysokości bonifikaty: w tej chwili 

ustawy odrębnie mówią o własności indywidualnej dotyczącej użytkowania 

wieczystego oraz o własności mieszkańców spółdzielni mieszkaniowych.  

W stosunku do osób indywidualnych ustawa o ustroju rolnym rozstrzyga tą sprawę  

w ten sposób , że z mocy prawa przechodzą te nieruchomości na własność , 

nieodpłatnie. Gmina wywiesiła już taki wykaz ( ok. 40 osób z terenu miasta)  

i niedługo będą wydawane decyzje. Inna ustawa mówi o mieszkańcach spółdzielni 

mieszkaniowych – decyzja została oddana gminie aby tą sprawę uregulowała czyli 

ustaliła bonifikatę przy sprzedaży tym mieszkańcom, którzy chcą nabyć grunty na 

własność. Rozsądnie by było przychylić się do wniosku Rady Nadzorczej SM i 

ustalić bonifikatę w wysokości 99% gdyż byłoby to w miarę równouprawnienie 

względem osób fizycznych. Dotyczy to tylko tych gruntów gdzie chętni najemcy 

lokali zgłoszą wnioski. Wchodząc do Unii należy dążyć do likwidacji ograniczonej 

własności jaką jest w tym przypadku użytkowanie wieczyste. Koszty aktów 

notarialnych pokryją nabywcy, oprócz tego będą płacić podatek od nieruchomości 

dla gminy. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rady. 

 

Aleksander Werpachowski – w imieniu Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa 

przekazał, że Komisja przyjęła propozycję 99% bonifikaty jednogłośnie. 

 

Piotr Dojlida – w imieniu Komisji Oświaty, Kultury i BP przekazał, że Komisja 

przyjęła propozycję bonifikaty w wysokości 99% głosami 4 –za, 2 – wstrzymujące 

się. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikaty  spółdzielniom mieszkaniowym przy sprzedaży nieruchomości 

stanowiących własność gminy Choroszcz. 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Obecnych 14 radnych. 

 

 (uchwała Nr XI/116/04 stanowi załącznik do protokołu, strona 
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Ad. 12 – 

 

 Głos zabrał upoważniony przez Burmistrza Choroszczy Zastępca Burmistrza, 

który przedstawił  założenia „Programu współpracy Gminy Choroszcz z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2004”. 

 

Stefan Bielski – 

Poinformował, że ukazała się ustawa z 24 kwietnia 2003 r. w sprawie 

działalności ;pożytku publicznego i o wolontariacie, która nakłada na gminy 

obowiązek opracowania „Programu współpracy Gminy Choroszcz z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2004”. Program, o którym mowa, ma zapewnić stałą, partnerską 

współpracę samorządu Gminy Choroszcz z: 

1) organizacjami pozarządowymi; 

2) osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi działającymi na podstawie 

przepisów o stosunku państwa do Kościoła Katolickiego w Rzeczypospolitej 

Polskiej, o stosunku Państwa do innych kościołów i związków wyznaniowych 

oraz o gwarancjach wolności sumienia i wyznania, jeżeli ich cele statutowe 

obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego ; 

3) stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego. 

Współpraca ma na celu stworzenie optymalnych warunków zaspokajania 

zbiorowych potrzeb mieszkańców gminy poprzez udział organizacji, o których 

wspomniał w rozwiązywaniu problemów społecznych wspólnoty samorządowej:  

1)w sferze ogólnej podejmowane będą następujące działania: 

a) organizacja szkoleń o tematyce dotyczącej pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych, integracji Polski z Unią Europejską, 

b) przekazywanie informacji dotyczących ważnych kwestii takich jak zmiany  

w prawie, fundusze, szkolenia itp. 

2) w sferze dotyczącej oświaty i kultury fizycznej podejmowane będą działania  

w zakresie: 

a) działania zapewniające zagospodarowanie wolnego czasu dzieci i młodzieży,  

w tym organizacja zajęć pozaszkolnych i pozalekcyjnych, 

b) promocja sportu wśród dzieci i młodzieży, 

c) organizacja wypoczynku dzieci i młodzieży oraz popularyzacja turystyki 

kwalifikowanej np. w formie rajdów. 

3) w sferze dotyczącej zdrowia i polityki społecznej podejmowane będą następujące 

działania: 

a) realizacja programów profilaktycznych terapeutycznych dla dzieci  

i młodzieży zagrożonej patologiami społecznymi, a w szczególności 

uzależnieniami od środków psychoaktywnych, 
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b) realizacja programów związanych z wychowaniem w trzeźwości  

i przeciwdziałaniem alkoholizmowi, 

c) realizacja programów, celem których będzie przeciwdziałanie zjawiskom 

patologii społecznej. 

 

Wobec braku zastrzeżeń, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu współpracy Gminy Choroszcz z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2004”. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Obecnych 14 radnych. 

 

 (uchwała Nr XI/117/04 stanowi załącznik do protokołu, strona 

 

Ad. 13 - 

 Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki, 

Finansów i Rolnictwa o przypomnienie wniosku Komisji odnośnie wynagrodzenia 

Burmistrza Choroszczy. 

 

Aleksander Werpachowski – 

Powiedział, że Komisja jednogłośnie wnioskuje o ustalenie wynagrodzenia 

Burmistrzowi, mając na uwadze jego zasługi dla gminy w tym dobrą realizację 

budżetu, dodatek specjalny w wysokości 30%. 

 

Stefan Bielski – 

Dodał, że w rozporządzeniu Rady Ministrów (Dz. U. Nr 47, poz. 448 z 23.03.2004 

r.)w sprawie zasad wynagradzania i wymagań kwalifikacyjnych pracowników 

samorządowych zatrudnionych w urzędach gmin, starostach powiatowych i urzędach 

marszałkowskich, podano nowe tabele i stawki wynagrodzenia. Składniki 

wynagrodzenia Burmistrza wg wspomnianych tabel będą następujące: 

1) zasadnicze w kwocie 4430 zł  

2) dodatek funkcyjny w wysokości 1490 zł  

3) dodatek specjalny w wysokości 25% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 

funkcyjnego co stanowi kwotę 1480 zł  

4)  dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego  

co stanowi kwotę 886 zł  

Biorąc pod uwagę wniosek Komisji – przy stawce 30% dodatek specjalny będzie 

wynosił 1776 zł. Dodatek ten może być określony w wysokości 25-40%. 
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Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrzowi Choroszczy – ze stawką 30% dodatku specjalnego. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie przez Radę. 

Obecnych 14 radnych. 

 

 (uchwała Nr XI/118/04 stanowi załącznik do protokołu, strona 

 

Ad. 14 – 

 

 Temat dotyczący skargi p. *(wyłączenie jawności w zakresie danych 

osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do 

informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika 

Referatu Organizacyjnego) omówił, upoważniony przez Burmistrza Choroszczy 

Zastępca Burmistrza. 

 

Stefan Bielski – 

Poinformował, że skarga p. *(wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji 

publicznej; jawność wyłączyła Ewa Łukaszewicz Z-ca Kierownika Referatu 

Organizacyjnego) zam. Oliszki dotyczy działalności organów gminy i organów 

powiatu – wicestarosty. Problem dotyczy drogi, zabudowań i innych kwestii. Sprawa 

rozpatrywana już była przez Radę na Sesji w dniu 27 marca 2002 r. , która 

odpowiednim pismem udzieliła stosownych wyjaśnień. Ponieważ większość spraw 

podnoszonych przez p. Borsuka nie leży w kompetencji Rady (należą one do 

kompetencji Starostwa) proponuje udzielić odpowiedzi :  

„W skardze z dnia 31 marca 2004 r. nie wnosi Pan nowych okoliczności 

mogących mieć wpływ na odmienne załatwienie sprawy przez organy gminy, a 

dokonywana przez Pana interpretacja zdarzeń nie stanowi przesłanek do negatywnej 

oceny działań pracy organów gminy tym bardziej, że większość podnoszonych spraw 

w tym dotyczących budownictwa nie należy do kompetencji gminy.” 

 

     ( odpowiedź w załączeniu) 

 

Rada jednogłośnie przyjęła zaproponowany projekt odpowiedzi. 

 

Ad. 15 - 

 
 

 

 

 W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 
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Jerzy Siemieniuk- 

Poruszył sprawę podłączeń wodociągowych w Barszczewie: w kierunku Sienkiewicz 

i w kierunku Czaplinka –to nie są drogie inwestycje, a podłączą się wszyscy 

mieszkańcy. 

 

Jarosław Kozłowski –sołtys wsi Dzikie 

Prośba o zrobienie porządku ze śmieciami – ludzie likwidują pojemniki, a śmieci po 

lasach coraz więcej. 

 

Tomasz Fiłończuk – sołtys wsi Klepacze 

W Klepaczach również jest tendencja do zrywania umów na kosze, jest to duży 

problem. 

 

Mariola Fiedorczuk – sołtys wsi Mińce 

Jak jest szansa na ustawienie pojemników do selektywnej zbiórki odpadów w 

Mińcach? 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Jak będziemy mieli pojemniki to na pewno ustawimy – szansa jest duża. 

 

Marek Borowski- 

Jego zdaniem dobrą metodą do zobligowania ludzi aby mieli kosze są kontrole – wie 

to z obserwacji ze swego terenu. 

 

Jerzy Ułanowicz – 

Z kontrolami są duże problemy gdyż powinien w nich uczestniczyć policjant – 

niestety tłumaczą się tym że jest zbyt mała obsada osobowa komisariatu. 

 

 

Ad. 16 – 

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji – Przewodniczący Rady  

p. Romuald Szydłowski  podziękował wszystkim obecnym za udział i zamknął 

obrady XI Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy. 

 

 

Protokołowała: 

Ewa Łukaszewicz 

              Przewodniczący Rady Miejskiej 

        w Choroszczy 

 

       mgr inż. Romuald Szydłowski 
 

 

 

 

 

 

 

 


